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Już jutro Giallorossi zmierzą się z zespołem Crotone, w ramach 24 serii

spotkań ligi włoskiej. Przy tej okazji głos zabrał dyrektor sportowy

Rossoblu, Giuseppe Ursino, który zdradził kulisty niedoszłych transakcji

transferowych na linii Crotone-Roma.

W wywiadzie dla Roma Talk Radio mówi:

- Po tym jak zmierzyliśmy się już z Juve, zagramy juto z innym wielkim zespołem, ale

tak jak z drużyną Bianconerich, zrobimy wszystko, aby ugrać wynik. Jestem pewien,

że chłopcy rozegrają wielki mecz. Transfery z Romą? Chcemy kontynuować tą oś,

mimo że w tym sezonie nie dana była nam szansa pozyskać któregoś z młodych.

Sprawiło mi nieco dyskomfortu, że nie pozyskałem Marchizzy. Chcieliśmy go w lipcu,

ale nic nie dało się zrobić. Roma nie chciała go oddać, ale może tak się dziać.

Kilka dni temu Ursino potwierdził też dla Rete Sport, że próbował ściągnąć do

Kalabrii Gersona:

- Próbowałem pozyskać w lipcu Gersona, rozmawiałem o nim z Sabatinim, ale od

razu zdałem sobie sprawę, że nie zamierzał go przetransferować.
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